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Protokół nr 29/08
z  posiedzenia Komisji Infrastruktury Rady Miasta Krakowa

odbytego w dniu 8 lipca 2008 roku
w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Łukasz Osmenda - Przewodniczący Komisji,
udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do
niniejszego protokołu,  Joanna Niedziałkowska – Zastępca Dyrektora Krakowskiego  Zarządu
Komunalnego, Urszula Filipowicz – Zastępca Dyrektora Krakowskiego Zarządu
Komunalnego, Andrzej Poznański – Zastępca Dyrektora Wydziału Ewidencji Pojazdów i
Kierowców  oraz inni zaproszeni goście.

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie
prawomocnych decyzji o godzinie 13.10 otworzył posiedzenie Komisji.
Komisja przez aklamację przyjęła następujący porządek posiedzenia:
1.Realizacja zadań w ramach Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych.
2.Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a)pozbawienia Placu Bohaterów Getta kategorii drogi gminnej (druk nr 723),
b) pozbawienia Placu Niepodległości kategorii drogi gminnej (druk nr 724),
c) określenia liczby nowych licencji na wykonywanie transportu drogowego taksówką,
   przeznaczonych do wydania w 2009 roku  (druk nr 737).
3. Sprawy bieżące.
4. Oświadczenia i komunikaty

Ad.1
Realizacja zadań w ramach Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych.

Danuta Nawrocka z Rady Dzielnicy XIV zwróciła uwagę na zmianę uchwały Rady Miasta
w zakresie dofinansowania do Lokalnych Inicjatyw.
Następnie głos zabrał Przewodniczący Społecznego Komitetu Wodociągów w Łęgu, który
poinformował, że w 2005 roku inwestycja była przygotowana natomiast w 2008 roku koszty
inwestycji wzrosły i w tej chwili brakuje środków. Dlatego prosimy Państwa o pomoc
w dofinansowaniu   ze strony Gminy.
W wyniku dyskusji w której głos zabrali: Łukasz Osmenda, Joanna Niedziałkowska –
Zastępca Dyrektora Krakowskiego Zarządu Komunalnego, Zygmunt Włodarczyk,
Marta Suter, Jerzy Woźniakiewicz,  Kajetan d`Obyrn – Komisja skierowała wniosek do
Prezydenta Miasta o następującej treści:

Komisja Infrastruktury Rady Miasta Krakowa wnioskuje do Prezydenta Miasta
Krakowa o przeanalizowanie możliwości zmniejszenia udziału własnego mieszkańców
w ramach Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych oraz o wyjaśnienie informacji o braku
środków ze strony MPWiK na realizację inwestycji LII.
W głosowaniu: 13 gł.za, przy 0 przeciw, 1 wstrzymującym się   wniosek został przyjęty.
(Wniosek Nr 13/08 z 8 lipca 2008r.)
Łukasz Osmenda poinformował, że Komisja powróci do tematu w miesiącu   wrześniu
z udziałem przedstawicieli MPWiK.
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Ad.2
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a)pozbawienia Placu Bohaterów Getta kategorii drogi gminnej (druk nr 723),
b) pozbawienia Placu Niepodległości kategorii drogi gminnej (druk nr 724),

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie pozytywną
opinię do projektu uchwały w sprawie pozbawienia Placu Bohaterów Getta kategorii drogi
gminnej (druk nr 723) oraz pozytywną opinię do projektu uchwały w sprawie pozbawienia
 Placu Niepodległości kategorii drogi gminnej (druk nr 724).
W obecności 14 członków Komisji – Komisja 14 głosami za (jednomyślnie) pozytywnie
zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie pozbawienia Placu Bohaterów Getta kategorii
drogi gminnej  - druk nr 723 (Opinia Nr 32/08 z 8 lipca 2008r.) oraz  projekt uchwały w
sprawie pozbawienia Placu Niepodległości kategorii drogi gminnej  - druk nr 724
(Opinia  33/08 z 8 lipca 2008r.)

c) określenia liczby nowych licencji na wykonywanie transportu drogowego taksówką,
   przeznaczonych do wydania w 2009 roku  (druk nr 737).

Projekt uchwały przedstawił Andrzej Poznański – Zastępca Dyrektora Wydziału Ewidencji
Pojazdów i Kierowców. Poinformował między innymi, że  w ubiegłym roku Rada Miasta
określiła na 2008 rok 600 nowych licencji. W tym roku do 18 czerwca br. udzielono 168
nowych uprawnień, a ich stan ukształtował się na poziomie 3.610 licencji. Biorąc pod uwagę
fakt, iż w ciągu roku statystycznie egzamin w zakresie transportu drogowego taksówką zdaje
ok. 200 osób, określenie liczby nowych licencji, przeznaczonych do wydania w przyszłym
roku w wysokości 400 uprawnień przewozowych winno zaspokoić potrzeby kandydatów na
taksówkarzy w 2009 roku.
W obecności 11 członków Komisji – Komisja 10 gł. za, przy 0 przeciw, 1 wstrzymującym się
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  określenia liczby nowych licencji
na wykonywanie transportu drogowego taksówką,    przeznaczonych do wydania w 2009
roku  - druk nr 737 (Opinia Nr 34/08 z 8 lipca 2008r.)

Ad.3
Sprawy bieżące.

Zygmunt Włodarczyk zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji o wprowadzenie na
pierwsze posiedzenie po wakacjach tematu dotyczącego programu inwestycyjnego ZCK
(ilość miejsc grzebalnych, problem grobów wieczystych).

Ad.4
Oświadczenia i komunikaty
Brak

Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji  o godzinie 14.10 zamknął
posiedzenie.

       Przewodniczący  Komisji

             Łukasz Osmenda
Protokołowała:
Beata Czepiec


